



Dear Readers,

I experienced the Spring Jamboree in Kuchen as a really good event. It was good to meet many familiar faces "live" again.

For the Board members, of course, it was also a working meeting. A board meeting took place, the information booth of the EAASDC was looked after in turn and of course there was also the general meeting, where (almost) all of us had stood for re-election. You have given us your mandate for the coming election period with overwhelming results, and I would like to take this opportunity to thank you most sincerely for the enormous trust you have placed in us.

The Bulletin will also change in the coming period. Analogous to the EAASDC website, the bulletin is also to be "modernised". How exactly, we are still discussing. Do you have any suggestions? Then write them to me!

Greetings and keep healthy,
Michael

Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

das Spring Jamboree in Kuchen habe ich als richtig gute, kleine – aber feine – Veranstaltung erlebt. Es tat gut, mal wieder viele altbekannte Gesichter „live“ zu treffen.

Für die Boardmitglieder war es natürlich auch ein Arbeitstreffen. Eine Boardsitzung fand statt, der Info-Stand der EAASDC wurde reihum betreut, und da war natürlich auch die Mitgliederversammlung, der wir uns ja (fast) alle zur Wiederwahl gestellt hatten. Ihr habt uns für die kommende Wahlperiode mit überwältigendem Ergebnis euer Mandat erteilt, und ich möchte mich an dieser Stelle ganz herzlich für das riesengroße Vertrauen von euch bedanken.

Auch beim Bulletin wird sich in der kommenden Zeit einiges ändern. Analog zum Internetauftritt der EAASDC soll auch das Bulletin „modernisiert“ werden. Wie genau, darüber diskutieren wir noch. Habt ihr Vorschläge dazu? Dann schreibt sie mir!

Viele Grüße und bleibt gesund,
Michael

